
Justeret planlægningsbevilling til Levantkaj Skole og tidlig opstart til skolen. 
 
 
Kære Østerbro/Nordhavn Lokaludvalg 
 
I Københavns Kommune har vi et ønske om at inddrage lokaludvalgene tidligt, når vi skal finde placering 
til nye kommunale tilbud. 
 
Vi skriver derfor til jer, fordi, i forbindelse med den kommende overførselssag, søger om 
planlægningsbevilling til tidlig opstart af Skolen på Levantkaj. Der er behov for den tidlige opstart af 
skolen står klar i pavilloner ved Containerterminalen til august 2029. Samtidig søges der en justeret 
planlægningsbevilling af Skolen på Levantkaj, da man ønsker at annullere specialsporet, da der er behov 
for specialpladserne tidligere.  
 
Børne- og Ungdomsforvaltningen vil gerne høre, hvis lokaludvalget har bemærkninger til forslaget. 
Lokaludvalget kan enten sende eventuelle bemærkninger på mail eller vi kan holde et møde, hvor 
lokaludvalget kan komme med bemærkninger til sagen. Børne- og Ungdomsforvaltningen vil indarbejde 
lokaludvalgets bemærkninger i budgetnotatet for den konkrete sag, før der træffes politisk beslutning 
om sagen. 

Lokaludvalget kan sende eventuelle bemærkninger til lokaludvalgssekretæren, som sender 
lokaludvalgets samlede bemærkninger til Anne Markworth (anmark@kk.dk)  inden den 1. marts 2024. 
Hvis lokaludvalget ønsker at holde et møde, bedes lokaludvalgssekretæren koordinere mødet med 
Børne- og Ungdomsforvaltningen. Mødet afholdes inden den 1. marts 2024.  

Vi ser frem til at modtage jeres bemærkninger.  
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